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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl];[IEEEESEDM @minvws.ni]
From:

Sent: Sun 3/22/2
03

Subject: RE: Go C1
Received: Sun 3/22/2020 11:03:47 AM

Ok! Mensen kennen/netwerk blijkt belangrijker dan ooit!

var:IEE
Verzonden: zondag 22 maart 2020 12:01

Aan: 5.1.2e¢ )
cc ECE
Onderwerp: RE: oie

RcHad ik gezien. Mooi dat ze positief waren.

eeft ook bij het RIVM gewerkt en kent daar ||IEEEENN van.

)SEEe minvws.nl>
Verzonden: zondag 22 maart 2020 11:54

Aan: 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>

CC: 0 ) <BCHEEIN @ minvws.nl>; 512 5.1.2e ) <JEEEM@minvws.ni>
Onderwerp: RE: contact EXE zaterdag
Mooi EZR dank je wel!

Zie ook mijn mail van rond 18u gisteren.
Heb (eindelijk eens) positieve reacties ontvangen van de koepels over het bericht (10% noemen we niet, en ik denk dat het

omhoog zal moeten, maar we hebben nu ieg startpunt).
SMWPE heeft vroeger bij ROAZ etc gewerkt, dus weet hoe het werkt, maar bleek het ook heel nuttig te vinden meer over situatie

erplaaghuizen te horen, volgende keer meer over wijk.

) minvws.nl>

Verzonden: zondag 22 maart 2020 11:50

Aan:

cc:

Onderwerp: contact

Beste allen,

roet,

@ minvws.nl>

@minvws.nl>; SEE BEEe minvws.ni>
zaterdag

Hierbij zoals met afgesproken nog schriftelijk de terugkoppeling van het gesprek dat ik zaterdag om 16.30 had metfRE
5 20 8 GGD NL.

raag was welke instructie we kunnen geven aan onze koepels om aan te sluiten op de verdelingsapp voor pbm.
gaf aan dat de app nu loopt en dat de regionale coérdinatoren aan boord zijn en de 4 prioritaire sectoren plus tandartsen

een mail hebben gekregen om zich te registreren.
Voor de langdurige zorg geldt nog het inbelsysteem via de ROAZ.

Hiernaast het contact dat ik mec fied vrijdagmiddag is veel veranderd.

Het centrale distributiecentrum en de logistiek voldeed niet. Ook de distributie van centraal eerst naar ROAZ en dan naar

afnemer is niet efficient. Afgesproken is dat overgestapt wordt op een ander inkoop- en distributiemodel.

De groothandels CB en Mediek worden gebruikt voor inkoop en ook hun bestaande distributiesysteem gaat gebruikt worden.

Daarmee gaan de middelen vanuit centraal direct naar de eindgebruiker.
Mediek is al de reguliere leverancier van beschermingsmiddelen voor de langdurige zorg. Er zijn dus al lijnen voor bestellen en

distributie met alle organisaties. Organisaties kunnen dan allemaal zelf rechtstreeks hun behoefte doorgeven (niet ‘bestellen’,

gaat uit reguliere assortiment). Hiermee is de inkoop en distributie geprofessionaliseerd. Mediek moet wel systemen aanpassen

en is hiervoor op zijn vroegst donderdag klaar maar het kan ook vrijdag of maandag worden.

Wat betreft de beschikbaarheid is er vandaag een lading van 690.000 mondkapjes aangekomen die wordt gedistribueerd naar de

ROAZ. al aan de ROAZ doorgeven dat ze 10% hiervan moeten reserveren voor de LZ voor organisaties die zich melden.

Daarmee kan het systeem via de ROAZ voor de LZ mogelijk ook beter lopen doordat ze dan kunnen leveren. Verder komt er

naar verwachting nu een stroom van de levering van mondkapjes uit China op gang voor de komende 3 maanden. BED gees
aan dat er van de volgende (grote) lading ook een startvoorraad geleverd zou kunnen worden aan de LZ-organisaties. Wanneer

de volgende lading komt weet[IEEE
Vraag is of het gezien deze ontwikkelingen nog wenselijk is dat LZ eerst aansluit op de app, waarvoor clustering van organisaties
per GGD-regio nodig zou zijn. Handiger lijkt om eerst nog de ROAZ-lijn aan te houden en dan meteen over te stappen op

Mediek. Als het ergens niet loopt dan moeten ze het melden en dan gaat GGDGHOR NL er achteraan. Maar kan politieke wens

zijn om toch op de app aan te sluiten. Dan kan dat maandag.
Afgesproken om het met Ernst te bespreken en besluit terug te koppelen.
Voor dit alles geldt dringend verzoek om niet te communiceren dat we overgaan op ander systeem van distributie

en da weer afgeschaald gaat worden!

Groet


